
מה צריך להרגיש בימים האלו?
לימים שיש  המעניין  השם  את  היתולי  באופן  מציג  המצורף  הסרטון 

שאנחנו נמצאים בהם “ימים נוראים”.

חשבתי פעם מה הכוונה “נוראים”?

שלא כמו בסרטון אין הכוונה לימים רעים ואיומים (“נוראיים”).

הגדול “האל  עשרה  שמונה  בתפילת  (כמו  ‘גדולים’  הכוונה  ‘נוראים’ 
או עצובים  בימים  מדובר  לא  העצום).  הנשגב  כלומר  והנורא’,  הגיבור 
שליליים אלא בימים הכי טובים וגדולים בשנה. ימים בהם נפתח צוהר
מיוחד ללמעלה ויש לנו הזדמנות להתחדש ולהתנקות, להתרענן ולהיטהר

כדי להתחיל את השנה הבאה טובים יותר ומכוונים יותר למטרה.

היכולת לעשות תשובה היא מתנה נפלאה שקיבלנו משמים. בעולם הטבע מי
לא שנשברת  כוס  אחורה.  הגלגל  את  להשיב  יוכל  לא  דבר,  איזה  שקלקל 

תתוקן עוד ומכונית שנשרפה כליל לא תיסע יותר על הכביש.

אל הזמן  במנהרת  לנוע  כביכול  לנו  שמאפשר  פלא  של  סוג  היא  התשובה 
מתנה זוהי  יותר.  נקי  כשהוא  העתיד  אל  ולשוב  אותו  לתקן  כדי  העבר 

שקיבלנו משמים והימים האלו זו הזדמנות מיוחדת לנצל אותם.

החידוש שבתשובה גדול עוד יותר כיוון שהיא מצליחה להביא את האדם
למדריגה גדולה עוד יותר ממה שהיה קודם, וכפי שאמרו חז”ל “במקום

שבעלי תשובה עומדים, צדיקים גמורים אינם יכולים לעמוד”.
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